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Czas karnawału szybko się skończy. Już dosłownie za chwilę wejdziemy w przejmującą ciszę
Wielkiego Postu, by skierować całego siebie, swój rozum i wolę w kierunku Boga oraz relacji z
Nim. Z ambon świątyń ponownie usłyszymy o nawróceniu, czynieniu pokuty, spowiedzi...
   Nawrócenie nie jest jakąś torturą, nie jest jakimś Bożym sposobem na to, aby siłą nam coś
odebrać, albo żeby nas za nasze grzechy i słabości ukarać.    Ksiądz Piotr Śliżewski, znany w
Polsce ewangelizator, w swojej książce „Spowiedź. To naprawdę pomaga!” napisał w tej kwestii
genialną rzecz, a mianowicie uznał nawrócenie za „ponowne przemyślenie tego, co jest
pomiędzy mną a Bogiem” i zaznaczył, że „to kolejny wybór, by wybierać dalej Boga, a nie Jego
konkurentów”. 
    Niech każda dobrze przeżyta spowiedź stanie się dla każdego z nas szansą, aby uświadomić
sobie, że zboczyłem z właściwej ścieżki, a także okazją, by ponownie wybrać Miłość!
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